

User's Manual / Manuel d'utilisation

MC-30

Expert Streaming Microphone

Thank you for choosing an OnLan product.

Functionality:

This microphone is designed for voice recording and live transcription.

Works well with OBS and any sound recording software.

The MC-30's pop filter allows for quality recordings at close range by preventing saturation.

The MC-30 has a shock mount that allows you to keep your sound clear while sitting on your desk.

Features:

Adjustable stand

Adjustable pop filter

Shock mount for microphone

RGB illumination

Installation:

Install the microphone on the stand by inserting it into the centre of the shock mount. It should be held at the front and back for optimum effectiveness.

Usage:

Connect the microphone via USB to your computer.

May need to adjust the microphone source in your computer settings or voice acquisition software.

Content :

USB microphone

Stand with integrated pop filter

Safety :

Use as intended. Misuse of the unit may destroy it.

Unauthorized attempts to disassemble the unit will void the warranty and may damage the product.

If the unit is dropped or bumped, it may be damaged, the casing may be scratched or other product malfunctions may occur.

Do not wet or immerse the product. Risk of electric shock and/or product malfunction.

General :

Safe product, conforms to EU requirements.

Product manufactured in accordance with the European RoHS standard.

According to the European Directive 2002/96/EC, electrical and electronic equipment must not be disposed of with household waste. Please return all used electronic products to the collection centres provided for this purpose.

The packaging of this product is recyclable. Please dispose of it in the designated receptacle.

Warranty: 2 year warranty

MC-30

Microphone pour streaming avec filtre

Merci d'avoir choisi un produit de la marque OnLan.

Fonctionnalité :

Ce microphone est conçu pour l'enregistrement de voix et la retranscription live.

Fonctionne parfaitement avec OBS et tout logiciel d'enregistrement sonore.

Le filtre anti-pop du MC-30 permet des enregistrements de qualité à faible distance en prévenant les saturations.

Le MC-30 est doté d'une suspension antichoc qui permet de garder un son clair tout en étant posé sur son bureau.

Caractéristiques :

Pied de maintien ajustable

Filtre anti-pop orientable

Suspension antichoc pour micro

Illumination RGB

Installation :

Installez le microphone sur le pied en l'insérant au centre de la suspension antichoc. Il doit être maintenu à l'avant et à l'arrière pour une efficacité optimale.

Utilisation :

Branchez le microphone via USB à votre ordinateur.

Peut nécessiter un réglage de la source microphone dans les paramètres de votre ordinateur ou du logiciel d'acquisition de voix.

Contenu :

Microphone USB

Pied avec filtre anti-pop intégré

Sécurité :

Utiliser comme prévu. Une mauvaise utilisation de l'appareil peut le détruire.

Toute tentative non autorisée de démonter l'appareil annulera la garantie et peut endommager le produit.

Si l'appareil chute ou est heurté, il peut être endommagé, le boîtier peut être rayé ou d'autres dysfonctionnements du produit peuvent survenir.

Ne pas mouiller ou immerger le produit. Risque de choc électrique et/ou dysfonctionnement du produit.

Généralités :

Produit sûr, conforme aux exigences de l'UE.

Produit fabriqué conformément à la norme européenne RoHS.

Conformément à la directive européenne 2002/96/CE relative au traitement des DEEE, les équipements électriques et électroniques ne doivent pas être mis au rebut avec les déchets ménagers. Veuillez rapporter tous produits électroniques usagés aux centres de collecte prévus à cet effet.

L'emballage de ce produit est recyclable. Veuillez le jeter dans le réceptacle prévu à cet effet.

Garantie : Garantie 2 ans

